
Hbadk General forsamling d. 7. maj. 2022.

Online fremødte er; Signe, Pia, Futte, Heidi H, Sasha.

1. valg af dirigent og referant.
- Dirigent Pia.
- referant Signe.

2. Beretning om året fremlagt af Signe.

3. Foreningens stilling og fremtid.
Vi arbejder fortsat på at få gjort sporten synlig og få nye igang. På trods af downsising i
foreningen er der flere  lokale mindre klubber/grupper der arbejder på det.

4. Årsregnskab til debat og godkendelse.
Pia fremlægger sidste års regnskab mundtlig ved at læse op.
Der er et problem i forhold til den fysiske kassebeholdning, som skulle være overdraget
fra sidste kasser, men som ikke kan findes (denne skulle være overført). Dette bliver
undersøgt nærmere. Regnskabet er godkendt, MEN  der arbejdes videre på at finde
beløbet.
Vi har nu 22.000 stående på kontoen.

5.  Fastsættelse af kontingent.
kontingent fortsætter som sidste år.

Da der er i indkaldelsen er nogle vedtægtsændringer som har betydning for punkt 6 er
punkt 6 og 7 byttet om.

6. Indkomne forslag.
-Vedtægts ændringer.

Paragraf 4 stk 4 -stemmeret tilfalder alle medlemmer over 15 år, der har betalt
kontingent senest 2 (to) måneder før en generalforsamling.
Ændres til: -stemmeret tilfalder alle medlemmer over 15 år, der har betalt kontingent
senest 1 (et) måneder før en generalforsamling.
Ændring vedtaget.

Paragraf 6 stk 1 - foreningen ledes af en bestyrelse bestående af en formand, en
næstformand, kasser og maksimum 4 øvrige bestyrelsesmedlemmer.
Kun myndige personer kan vælges til bestyrelsen. Formand, næstformand og kasser
vælges for en 2-årig periode, således at formand er på valg i ulige år og næstformand og
kasser er på valg lige år. Øvrige bestyrelsesmedlemmer samt IHAA-repræsentant er på



valg hvert år.
Såfremt formand/næstformand/kasser udgår af bestyrelsen i utide, kan den øvrige
bestyrelse konstituere sig selv og udfylde de manglende poster, indtil næste ordinære
generalforsamling. Bestyrelsen/den resterende bestyrelse kan også vælge at indkalde til
en ekstra ordinær generalforsamling, for at få besat de ledige poster i bestyrelsen.
Ændring vedtaget.

Paragraf 4 stk 7, punkt 6 foreslås ændret til: Valg af bestyrelse og bilagskontrollanter i
henhold til paragraf 6 og paragraf 7.
Ændring vedtaget.

6.1: Debat.
Da bestyrelsen er hårdt ramt af udbrændthed og nogle af de meget produktive
bestyrelsesmedlemmer holder en pause, skal vi med medlemmerne drøfte foreningens
rolle/aktivitetsniveau for i år. Følgende debatpunkt ønskes drøftet af bestyrelsen, for at
afveje medlemmernes holdninger, forventninger og ønsker til aktivitetsniveauet for det
kommende år.
1. Foreningen afholder ikke fysiske stævner i år, men holder 3-4 online stævner. Denne
løsning er dog betinget af at der kommer mindst 2 nye i bestyrelsen, som har lyst og
overskud til at hjælpe med de praktiske arbejdsopgaver forbundet med online stævner.
2: Foreningen afholder både fysiske stævner (som fx DM) og online stævner i år.
Denne løsning er dog betinget af at der kommer mindst 3 nye i bestyrelsen, som har lyst
og overskud til at hjælpe med de praktiske arbejdsopgaver forbundet med både fysiske
og online stævner.
3. Pga mangel på hænder i bestyrelsen til de praktiske opgaver i år, stilles foreningen i
bero indtil næste generalforsamling/ekstraordinær generalforsamling, hvor emnet tages
op igen.

mulighed nr. 3 er vedtaget.

7. Valg af bestyrelse.
Formand  Signe Christensen.
Næstformand  Heidi Hedegård.
Kasser Pia Møllnitz.
(Ihaa rep, dog udenfor bestyrelsen Futte.)

8. Fastsættelse af dato til næste års generalforsamling  d. 13. maj 2023.

9. Evt.
Pia foreslår køb af udstyr til foreningen når vi starter op efter bero.
Det vil bestyrelsen drøfte, til den tid.




